



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 01/2019 號紀律委員會通告

公告裁決結果

根據澳門大學學生會第 5/2017 號內部規章《紀律程序一般規則》第七條第二款第五項內容之規定，主席代表紀律委員會作出本通告。

紀律委員會現根據第 5/2017 號內部規章《紀律程序一般規則》第三十四條第六項規定，於針對說唱學會理事會提起之紀律程序中，最終裁決如下：

是次處分依據第 5/2017 《紀律程序一般規則》第三十四條之內容，並根據其職位、涉及內容、及情節嚴重性去分別地作出，是次處分基於說唱學會理事會嚴重失職為由而作出，具體以**罷免現有職務及作出書面警告**為起跳，加重處分為**罷免職務及不得再擔任本會及附屬組織之職務**，加重處分乃基於職位的重要性，及是否有缺席過任一次紀律委員會聽證會而作出，最終決定如下：

會長	周灼華	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
副會長	趙家賢	罷免職務 及 書面警告
秘書長	王瑞來	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
財務長	陳雪婷	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
副財務部長	許晨璐	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
公關部長	何永華	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
人事部長	劉慧文	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
人事副部長	吉昊如意	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
宣傳部長	徐睿哈	罷免職務 及 不得再擔任本會及附屬組織之職務
顧問	黃賜義	罷免職務 及 書面警告

上述處分自此通告公告日起正式生效。

澳門大學學生會紀律委員會

主席

吳欣媛

二零一九年六月七日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice from Disciplinary Committee No. 1/2019

Announcement of the result of adjudication

According to the article 7 on paragraph 2 of rule 5 on the Internal Regulation of the University of Macau Students' Union No.5/ 2017 "General Regulation of the Procedural Disciplinary", the Presidium of the General Assembly of University of Macau Students' Union represents the Disciplinary Committee to announce this notice.

According to the article 34 of rule 6 of the Internal Regulation No.5/ 2017 "General Regulation of the Procedural Disciplinary", the Disciplinary Committee finalizes the result regarding the disciplinary procedure on the Rap Association.

This penalty is according to the article 34 of the Internal Regulation No.5/ 2017 "General Regulation of the Procedural Disciplinary", and in accordance to the position held in the association and the seriousness of the involved matters to make this judgement. Based on the serious dereliction of duty of the director of Rap Association, which receives the fundamental penalty of **dismissal from the association and receiving the warning letter**, and exacerbation penalty of **dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization**. The issue of exacerbation penalty, is due to its importance of the position or any absences to the disciplinary adjustment, the final judgement is as follows,

President	周灼華	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Vice-President	趙家賢	Dismissal from the association and receiving of the warning letter.
Secretary	王瑞來	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Treasury	陳雪婷	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Vice-Treasury	許晨璐	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Minister of Public relations	何永華	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Minister of personnel	劉慧文	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Vice- Minister of personnel	吉昊如意	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Minister of propaganda	徐睿晗	Dismissal from the association and shall not hold any position on UMSU and its sub-organization.
Consultant	黃賜義	Dismissal from the association and receiving of the warning letter.

The penalty starts from this announcement.

President of the Disciplinary Committee of UMSU

NG IAN WUN

19/5/2019

The Chinese Version shall prevail.